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Dotyczy:  problemu przepełnionych szkół dla mieszkańców Klin 

  

INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie! 

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku (Dz.U. 

1990 nr 16 poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracamy się do Pana z interpelacją w następującej 

sprawie. 

Na wczorajszej sesji rady miasta budzącym wiele emocji tematem był problem rejonizacji szkół 

podstawowych, a w szczególności kwestia przepełnionych placówek edukacyjnych dla dzieci z osiedla 

Kliny Zacisze. Dla części uczniów mieszkających na tym obszarze obwodową szkołą jest położona 

niedaleko Szkoła Podstawowa nr 14 przy ul. Bartla, natomiast bloki przy ul. Szwed-Śniadowskiej od 

numeru 31 do 38 zostały pierwotnie przyłączone do rejonu Szkoły Podstawowej nr 97. Siedziba tej 

drugiej placówki mieści się przy ul. Judyma, a filia przy ul. Armii „Kraków”, a więc ponad dwa lub 

nawet trzy kilometry od miejsca zamieszkania dzieci. Tak duża odległość jest przyczyną ogromnych 

uciążliwości dla uczniów oraz ich opiekunów. Ponadto na drodze do placówki często tworzą się korki, 

a na niektórych jej odcinkach brakuje infrastruktury zapewniającej pieszym bezpieczeństwo, co 

powoduje konieczność wybierania jeszcze dłuższej trasy. Sytuacja uczniów zamieszkałych przy ul. 

Szwed-Śniadowskiej 31 do 38 ma się wkrótce polepszyć dzięki przyjętej na wczorajszej sesji rady 

miasta poprawce zmieniającej uchwałę nr XII/201/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych w Krakowie, która umożliwi im znalezienie miejsca w szkole 

najbliższej dla ich miejsca zamieszkania. Powyższa poprawka nie rozwiązuje jednak narastającego 

problemu braku miejsc w szkołach w rejonie Klin. Szkoła Podstawowa nr 14 funkcjonuje zaledwie od 



1 września 2021 roku i już wkrótce po jej otwarciu okazało się, że jest zbyt mała, by zaspokoić 

potrzeby okolicznych uczniów. W jej sąsiedztwie w ostatnich latach zbudowano wiele bloków 

zamieszkałych w dużej mierze przez młode rodziny z dziećmi, przy czym niektóre lokale jeszcze nie są 

zasiedlone, a w okolicy nadal powstają nowe budynki mieszkalne. Już teraz przyjęcie dodatkowych 

uczniów do szkoły przy ulicy Bartla spowoduje najpewniej konieczność prowadzenia zajęć lekcyjnych 

na trzy zmiany, co jest sytuacją niepożądaną, a trzeba pamiętać, że problem będzie się jeszcze 

pogłębiał, dlatego niezbędne są strategiczne decyzje, by go rozwiązać. 

Mając na uwadze powyższe, zwracamy się do Pana z apelem o podjęcie działań w celu umożliwienia 

dzieciom z krakowskich Klin bezpiecznej i nieutrudnionej edukacji, a także prosimy o udzielenie 

odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy istnieją plany rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 14 oraz Szkoły Podstawowej 

nr 97? 

2. W jakiej lokalizacji możliwe jest stworzenie nowej szkoły podstawowej, do której 

mogłyby uczęszczać dzieci mieszkające na osiedlu Kliny Zacisze? 

 

Z wyrazami szacunku 
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